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Abstract (en)
The track has individual sleeper blocks (3) anchored in a concreted track slab (2) in a vertically movable manner, and guide rails (4) with fastening
units held on the sleeper blocks. A set of prefabricated elements (7) is provided between the guide rails, extends between two of the opposite
sleeper blocks and lies on the track slab. The prefabricated elements are wider than the sleeper blocks, and has a recess (11) in a surface directed
to the guide rails. Another set of prefabricated elements (8) is provided on a side adjacent to the guide rails, and lies on the track slab.

Abstract (de)
Die feste Fahrbahn für Schienenfahrzeuge weist eine betonierte Fahrbahnplatte (2) und darin vertikal beweglich verankerte einzelne
Schwellenblöcke (3) auf. Zwischen den Schienen sind erste Fertigelemente (7) vorhanden, die sich jeweils zwischen zwei gegenüberliegenden
Schwellenblöcken (3) erstrecken und auf der Fahrbahnplatte (2) aufliegen und neben den Schienen sind zweite Fertigelemente (8) vorhanden, die
ebenfalls auf der Fahrbahnplatte (2) aufliegen. Die Fertigelemente (7, 8) bilden einen Rettungsweg, der durch beliebige Fahrzeuge befahrbar ist.
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